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31. januar 2024 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde torsdag  

den 25. januar 2024 kl. 16:00 – 18:20 
 

 

 

Deltagere:  

Sofie Lunøe 

Natalie Weischer Godske 

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Signe Enemark 

Maria Lykke Andersen 

Michael Schoer  

 

Sejr Kongstad Brund, elevrepræsentant  

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

 
Aase Hammer  

 

Afbud:  

Anne Stubsgaard,  

Peter Sloth Madsen,  

Anna Kvist Knorborg  

Jack Austern 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant  

William Sten Sønderskov Jensen, elevrepræsentant  

Mikael V. Hermansen  

Pernille Østergaard 

 

 

Regnskabsmedarbejder Simon Abramowitz fra Administrativt Fællesskab Amager deltog  

i mødets punkt 2 

 

Afdelingsleder Charlotte Rybner Schleimann Nielsen deltog i mødets punkt 8. 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt i udskolingen – Artillerivej 130 - i mødelokale 1.19 på 1. sal 
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Ca. 

Tid 

# Emne Formål 

16.00 1 Godkendelse af dagsorden Valg af 

ordstyrer. 

Er der punkter 

til eventuelt? 

16.05 2 
Regnskabsafslutning 2023 

Regnskabsresultatet for 2023 lander på et minus på ca. kr. 500.000. 

Skyldes delvist den besparelse, skolen fik sidste år.  

Forslag om at afvente med at indregne dem. 

Overskud i KKFO på ca. 340.000. SB ønsker dialog om at benytte dem til 

ekstra personale. 

 

Budget 2024 

Simon præsenterede budget 2024 – det fremsendte bilag. 

Foreløbig godkendelse af budgettet. 

 

Et par kommentarer: 

Lønstigninger på 4%, som svarer til knap 2 lærerstillinger 

Driftsbudget: 3,4 mio. kr. (uden løn) 

1,6 mio. er afsat til undervisningsmidler, hvor ledelse og medarbejdere 

havde et ønsket budget på 2,3 mio. kr.  

Digitale læremidler er blevet centraliseret.  

Bevilling til madskolen sænkes med 30-40.000 kroner.  

Budgettet hænger ikke helt sammen endnu. Der er en ubalance på ca. 

548.000 kroner (nyt tal 340.000 kroner), som skal gå i nul.  

Ledige lærerstillinger genbesættes ikke. 

Det blev foreslået, at prisen i madskolen sættes op fra 24,5 til 26. 

Det blev foreslået at indføre BYOD i udskolingen. 

 

Orientering fra 

det 

administrative 

fællesskab og 

godkendelse 

16.50 3 
Nyt fra elevrådet 

Man har drøftet madskolen. Der er kommet postkasse, hvor eleverne kan 

komme med ønsker og kommentarer. En del elever oplever, at maden er 

lidt for speciel. Det skal være mere børnevenligt. 

 

I udskolingen har man drøftet SIB-cup, som er påbegyndt. 

 

 

17.00 4 
Principper for teamdannelse 

Principperne blev drøftet og godkendt 

 

Et par kommentarer: 

Det er nogle gode retningslinjer. 

Ønske om at tilføje noget vedr. overgang og sammenhæng mellem 

basisskolen til udskolingen. 

Visualisering af organisering kan misforstås i forhold til to-spor/afdeling i 

udskolingen. 

Ønske om at bygningsfordeling i forhold til spor udspecificeres for 

basisskolen. 

Orientering og 

godkendelse  
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17.10 5 
Strategisk program for SIB 

Programmet blev taget til efterretning. 

Ledelsen er i gang med skoleuddannelse i forhold til databaseret ledelse, 

som munder ud i et treårigt strategisk program. Forandringsmodeller 

udarbejdes for ét år ad gangen. 

Vi kigger særligt ind i undervisningskvalitet og elevernes faglige 

progression. 

Orientering 

17.20 6 
Program for kontakt-forældremødet i februar 

Det blev drøftet og godkendt 

Sofie gennemgik programmet jf. bilaget 

 

Et par kommentarer: 

Der holdes to møder. Et indledende møde og et opfølgende møde i maj. 

Der inviteres til begge møder i invitationen. 

En del af formålet er at klæde kontaktforældre på til rollen, og det at 

arrangere og facilitere forældremøder og få viden om hvilke temaer, der 

er relevante for flere klasser/årgange. 

Det blev foreslået at opdele kontaktforældrene i spor i stedet for årgange. 

Aase motiverer principper til mødet. 

Orientering og 

godkendelse 

17.30 7 
Den årlige inklusionsdrøftelse på SIB 

Charlotte gennemgik slides, som vil blive eftersendt. 

 

Et par kommentarer under drøftelsen: 

Ønske om at skrive forældredelen ind i forretningsgangen. 

Forældre skal være sammen om fællesskabet i klassen. 

Forældredialogen i en klasse er afgørende for klassens fællesskab, kultur 

og trivsel. 

Det kan være et tema til mødet med kontaktforældre og årsmødet. 

Opfordring til at have fokus på fællesskabet i udskolingen. 

Orientering og 

drøftelse 

18.00 8 
Nyt fra personale 

På basisskolen er der fokus på temauge. 

TR og ledelse er begyndt at kigge på det kommende skoleår i forhold til 

fx skoleplan og teamdannelse. 

Ønske fra SB om at månedsbreve sendes til SB. 

 

Nyt fra ledelsen 

Der mangler stadig en afdelingsleder. Vi låner en lærer fra en anden 

skole, der er i ledertalentforløb, som konstitueret afdelingsleder fra 1. 

februar. 

Stillingen slås op igen i løbet af foråret.  

 

18.15 9 Eventuelt  

18.20  Tak for i aften og underskrift af referat – afgang til Scarpetta  

    

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes onsdag den 28. februar kl. 16:30 - 19:30. 


